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1 h JULI 2017 

Geachte heer, mevrouw, 

Op 20 juni jl. ontvingen wij schriftelijke vragen van de fractie van de CDVP over de 
drenkeling bij de plas in het Haarlemmermeerse bos. Onderstaand treft u de 
beantwoording aan. 

Vraag 1: 
Is de portefeuillehouder al op de hoogte van de toedracht van gisteren? 

Antwoord: Ja, de portefeuillehouder is op de dag zelf en in de wekelijkse politiestaf zoals 
te doen gebruikelijk geïnformeerd. 

Vraag 2: 
Is er een plan van aanpak bij calamiteiten bij evenementen in het Haarlemmermeerse 
bos? 

Antwoord: Ja, bij evenementen in het Haarlemmermeerse Bos met een vergunning is er 
altijd een veiligheidsplan met daarin een calamiteitenplan. Dat was ook het geval bij het 
evenement Concours Hippique. Er was overigens geen enkele relatie tussen dit incident 
en het evenement Concours Hippique. 
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Vraag 3: 
Zo ja, waarom duurde het zo lang alvorens hulpverleners bij de plas konden komen? 

Antwoord: De brandweer en de politie waren binnen zeven minuten na de 112 melding 
aanwezig. De eerst aangekomen duikploeg was binnen 19 minuten in het water. De 
drenkeling werd binnen 23 minuten uit het water gehaald en is daarna in kritieke toestand 
naar het ziekenhuis gebracht. Deze hulpdiensten hebben hiermee adequaat gehandeld. 

Vraag 4: 
Is de portefeuillehouder met ons eens dat zijn toezegging tijdens de Raadsvergadering 
van 8 juni om met bijv. lifeguards van de Koninklijke Reddings Maatschappij, 
Reddingsbrigades Nederland of andere organisaties te praten, direct uitgevoerd moet 
worden? En dat dit gesprek moet leiden tot een plan van aanpak om toezichthouders zo 
snel mogelijk in te zetten op drukke dagen bij de recreatiepiassen. 

Antwoord: De burgemeester is zijn toezegging aan uw collega, de heer Van Dijk, in de 
raadsvergadering van 8 juni jongstleden direct nagekomen. Er was al een gesprek 
gepland met de reddingsbrigade en de overkoepelende bond. Er zijn inmiddels afspraken 
gemaakt om te bezien of en op welke wijze de reddingsbrigade een rol kan spelen. Over 
de resultaten van dit overleg wordt de raad na het zomerreces geïnformeerd. 

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 


